
 

  

Motion från föregående stämma om 
barnvagnsförråd 
 
Till årsstämman 2020 inkom motion att utreda möjligheten att på ett brand- och 
utrymningssäkert sätt kunna förvara barnvagnar i trapphusen. Styrelsen har under 
året utrett frågan. 
 
Inventering av samtliga 27 trapphus har gjorts. Brandkonsultation visar att det är 
möjligt att bygga barnvagnsförvaring under vissa förutsättningar. Samtidigt är det 
bara i ungefär hälften av trapphusen det bedöms vara möjligt att kunna bygga 
förvaring. 
 
Inga offerter har tagits in, men en initial kostnadsuppskattning pekar på ca 50 000 kr 
per trapphus, vilket blir totalt ca 850 000 kr (inkl. moms) för hälften av trapphusen. 
 
Även om denna investering skulle underlätta mycket för de barnfamiljer som bor i 
föreningen varierar samtidigt behoven av dessa över tid, och därtill mellan olika 
trapphus. Då kostnaden är hög, samt att förvaringen inte kan byggas i samtliga 
trapphus, föreslår därför styrelsen att inte gå vidare med frågan. 
 
Enligt gällande bestämmelser får barnvagnschassin förvaras i trapphusen utan att 
utgöra brandrisk. Samtidigt behöver de parkeras så de inte hindrar några 
utrymningsvägar. 
 
Styrelsen föreslår således stämman att avslå motionen. 
 
Styrelsen 


